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Referat fra FAU-møte  
  
 
Dato:   Mandag 10.3.25 
Kl.:  19.30 - 21:00 
Sted:  Personalrom Godeset skole 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

+ Raymond Børeng (6. trinn) 
 
 
 
 
 
 

Trinn A Møtt B 
Møt
t 

1 Dara Bamerni M Dara Bamerni M 

2 Tove Haugvaldstad M Andreas Nordang Uhre M 

3 Janne Horpestad M Torbjørn Olsen M 

4 Irina Rokstad (leder) M Jane Iren Omland M 

5 Fredrik Endresen M Anne May Sundstøl M 

6 Kristin Henna Hagen M Atle Baldersheim M 

7 Selina Tysseland M 
Magdalena Dworniczak-
Filipowska 

M 

 
Rektor: 
Ragnvald Nilsen 
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Agenda 
 

Beskrivelse Ansvar 

 
Informasjon fra rektor Rektor 

 
Informasjon fra FAU-leder FAU-leder 

  

Informasjon fra Utvalgene / andre organer  

 
Eventuelt  

  

 

Saksgjennomgang 

 

Beskrivelse Ansvar 
Administrativt  

 

Informasjon fra rektor  

- Rektor informerte om skolens beredskapsplan. Tidligere rektor gjorde 
Godeset til pilotskole i TeamAlert, et appbasert varslingssystem for 
skoler.  

- Alle ansatte fikk hver sin mobil med denne appen. Så ble det testet, og de 
ansatte rapporterte tilbake om erfaringene. Det var både bra og dårlig. 
Kommunen ønsket også et kommunikasjonssystem, slik at hvis det for 
eksempel kommer en skade i en klasse ute på tur kunne man rapportere 
inn den.  

-  Det finnes også andre ulike lag med sikkerhet på skolen. 
- Hva gjør man så ved en hendelse? Dette mener skolen bør være opp til 

kommunen, men at det er behov for en eller annen form for automatisert 
respons.  

Rektor 

 

Informasjon fra FAU-leder  

Informasjon om Godeset Teknolab. Er det noen med barn på fjerde eller femte 
trinn som er interessert i å holde teknologikvelder for barna? 
Ta kontakt for mer info: tore.weltzin@lyse.net (tlf. 48143042).  
 
FAU deler skrivet fra Tore med alle foreldre på Spond. Hvis ikke noen tar tak i 
dette, vil Godeset Teknolab dø. Alle ildsjelene har barn som har blitt for gamle.  
 

FAU-leder + Tore 
Weltzin 
 

mailto:tore.weltzin@lyse.net
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Informasjon fra FAU-leder  

Spond Cashback forsvinner - hvert klassetrinns kasserer må ta ut eventuelle 
innestående beløp.  

 
 

Informasjon fra utvalgene  

 
Informasjon – Nærmiljøutvalget 
 

Tove, Jane Iren, 
Fredrik, Kristin 

Informasjon – SU 
- Det var et nytt møte for noen uker siden. Elevene uttrykte ønske om å få 

tilbake kafé i skoletiden. 
- Rektor: Det var en grunn til at vi sluttet med kafe, det falt mye på lærerne. 

Dyrtid for mange, stort fokus på kosthold og sunne alternativer. Pluss masse 
allergier. Det har blitt mer komplisert.  

Irina 

Informasjon – SFO-utvalget 
 

- Det blir økt bemanning på SFO, bystyret vedtok en ny bemanningsnorm på 
en voksen per 12 barn.  

 

Andreas, 
Torbjørn, Kristin 

Informasjon – Skolemiljø/Digitalt utvalg 
 

- Skolen har fått brev fra kommunen om at det er for dyrt å merke opp 
parkeringsplasser på Bygg B.  

- Trafikksikkerhetsplanen i Stavanger kommune (vedtatt 20.1.25) bekrefter 
bystyrets vedtak fra 9. desember 2019 om at det skal være hjertesoner ved 
alle skoler i Stavanger. Bygg B er vel en skole? 

 

Janne, Torbjørn, 
Anne May, 
Selina, 
Magdalena 

Informasjon – Skole/hjem-utvalg Dara, Anne 
May, Kristin, 
Atle 

Informasjon – Bydels-FAU/KFU 
 

- Stavanger kommune har en halv million kroner som skal deles ut til et formål 
som heter Nabolagspotten i forbindelse med 900-årsjubileet. Søknadsfrist 1. 
april, maksimumsbeløp 15.000 kroner. Arrangementet må gjennomføres 
mellom 1. mai og 5. oktober. Kan vi arrangere noe i samband med dugnad i 
forkant av 17. mai? Kake til alle? Fremføring av Hinna historielag? 
Cateringfirma som står for kaker? Noe som kan føre til at flere dukker opp 
på dugnad uten at det blir veldig mye merarbeid for FAU? 
 

Janne, Irina, 
Magdalena 

https://einnsyn.no/api/v2/fil?iri=http://data.einnsyn.no/8eb4eec4-66b9-4273-9421-5ad29e0acf8e
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Informasjon – 17. mai-komiteen 
 

- 17. mai-komiteen har ryddet lageret og kjøkkenet 5. mars. Gått gjennom 
listen og fordelt oppgavene. Vi ligger godt an. Får vi tak i nok foreldre? 

- Vi trenger litt flere pølser og is.  
- Får vi levert tilbake noe av det som blir til overs? Kan vi gjøre noe annet med 

rester som gjør at vi ikke trenger å kaste det? 
- Vi bør ha et opptellingsmøte rett etter 17. mai.  
- Siste FAU-møte (juni) bør inneholde en evaluering av 17. mai 

Dara, Andreas, 
Torbjørn, Irina, 
Jane Iren, 
Fredrik, Anne 
May, Atle, 
Selina 

 

Eventuelt.  
 

- Skoleavis: Har det eksistert tidligere, finnes det en tradisjon, er barna for 
små på denne skolen? I dagens informasjonshverdag kan det være verdifullt 
for barna å bli kjent med etikken som ligger til grunn for seriøs journalistikk, 
og jobbe etter det.  
 
Rektor: det beste kan være å skrive en formell henvendelse fra FAU til 
rektor, så kan det svares ut via de riktige kanalene.  
 
Andreas skriver en henvendelse 

 

 
 

 
Neste ordinære FAU-møte er i april 2025.  Innkalling følger.    


